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Protokoll distriktsårsmöte nr 12 

Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 
Måndagen den 24 februari 2025 kl 19.00 
Plats: Vara Folkhögskola, Vara och digitalt 

Närvarande föreningar:  

Thomas Yngve & Lars–Gunnar Ljungström Byttorps IF, Ann Front IFK Falköping 

BTK, Ingmar Gustafsson IFK Lidköping, Kristina UF & Fredrik Källström 
Karlsborgs BTK, Hans Lundmark Larvs FK, Anders Ersson Lidan BTK, Per- Olof 

Jinnegård, Anders Nilsson & Ulrika Lundberg Mariedals IK, Helen Andersson 
Munkedals BTK, Per Almgren Skagersviks BTK, Erland Josefsson Svanesunds GIF, 

Joel Kampf, Bo Kampf & Jan-Olof Sundh Ulricehamns IF, Stefan Svensson Vara 
SK, Jens Johansson & Monica J Erlandsson Varekils IF, Anders Josefsson, Erik 
Andersson & Hans Åke Sjökvist Vedums AIS. 

Närvarande från Nordvästra Götalands BTF: 

Ronny Ferm, Fredrik Wester, Thomas Andersson, Olle Carlsson, Evelina 
Josefsson, Benny Johansson, Sara Tengbom, Sverker Magnusson, Björn Axelsson 

& Karin Gill. 

SBTFs Representant  
Erik Kullingsjö 

Digitalt (utan rösträtt) 

Urban Andersson Istrums SK och Inga-Lena Gustafzon Varekils IF. 

 

1. Distriktsårsmötet öppnande 
Ronny Ferm hälsade alla välkomna till årets årsmöte. Han 

informerade om att styrelsen har gjort en tilläggsbudget och att orsaken 
till detta var att bokslutet visade ett större plusresultat än beräknat när 
budgeten lades och att styrelsens önskan är att pengarna ska användas i 

verksamheten.   
 

Ronny berättade om några punkter från gångna säsongen, exempelvis att 
styrelsen hade ambitioner men att de inte riktigt nått målen som var 
uppsatta. Han lyfte pingisboom som drabbat Sverige tack vare OS, som 

har gett en stor positiv förändring för föreningarna i distriktet med många 
nya spelare. Det finns dock utmaningar som ledarbrist och lokalfrågor. 

Största utmaningarna framöver blir att ta hand om alla dessa nya spelare 
och att intresset för idrotten ska fortsätta att växa.  

Ronny öppnade årsmötet med dessa ord! 
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2. Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av 

röstlängd för mötet på grundval av den röstlängd som upprättats 
av SBTF. 

Röstlängden fastställdes enligt följande: 
Byttorps IF 6, IFK Falköping BTK 6, IFK Lidköping 6, Karlsborgs BTK 7, 
Larvs FK 3, Lidan BTK 4, Mariedals IK 7, Munkedals BTK 6, Skagersviks 

BTK 4, Svanesunds GIF 4, Ulricehamns IF 5, Varekils IF 3, Vedums AIS 5, 
Vara SK 3. Totalt antal röster, 69 stycken.  

 
3. Fastställande av föredragningslista för mötet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 
4. Fråga om mötets behöriga utlysande.  

Informerades på hemsidan den 10 dec och utskick till föreningarna den 9 
dec. Mötets utlysande ansågs behörigt.  
 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet.  
Till ordförande på mötet valdes Jan Andersson och till sekreterare valdes 

Karin Gill. 
 

6. Val av två protokollsjusterare att justera protokollet samt två 
rösträknare. 
Till justerare valdes Per Almgren Skagersviks BTK och Ingmar Gustafsson 

IFK Lidköping. Till rösträknare valdes Jan Olof Sundh Ulricehamns UIF och 
Erland Josefsson Svanesunds GIF.   

 
7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse:  

a) SDF-styrelsens verksamhetsberättelse för tiden 1 januari - 31 december  

Rubriker läses upp, under rubriken Styrelsen fick styrelsen ett medskick 
att: komplettera listan över förtroendevalda eftersom den föregående 

styrelsen satt kvar även efter årsmötet 2024 fram till det extra årsmötet i 
maj.  
 

Under rubriken Team Event fick styrelsen som medskick att komplettera 
vilka som var närvarande vid kick-offen och julaktiviteten.  

 
Under rubriken Team Utveckling fick styrelsen som medskick att 
komplettera vilka ledare som hållit i lägren samt antal deltagare.  

 
Verksamhetsberättelsen ansågs därmed föredragen och godkändes med 

ovanstående kompletteringar.  
 
b) SDF-styrelsens förvaltningsberättelse för samma tid 

Beslut togs att lägga förvaltningsberättelsen till handlingarna med 
godkännande.  
  
c) SDF:s revisorers berättelse för samma tid  
Anders Nilsson, Mariedal läste upp revisionsberättelsen. 
Beslut togs att lägga revisionsberättelsen till handlingarna med 

godkännande. 
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8. Beslut angående ansvarsfrihet för den avgående styrelsen för den 

tid revisionen omfattar.  
Ansvarsfrihet beviljades för styrelsen. 

 
9. Beslut kring arvoden: 

a) Styrelsens förslag kring arvoden 

Styrelsens förslag kring arvoden godkändes.  
Medskick till styrelsen blev att diskutera om det ska rapporteras tidigare 

för att få med det i bokslutet till den 31/12. Samt hur tidrapporter ska 
redovisas för att vara lätt och tillgängligt.  
 

Ett annat medskick var att valberedningens arbetsuppgifter behöver 
kompletteras, tex att närvara vid styrelsemöten.   

  
b) Valberedningens tillägg 
Arvode till kassör.  

Ett ytterligare förslag lyftes upp: att Redovisningsbyrån ska finnas kvar 
som back-up under ett år då det känns som en lite osäker lösning då Malin 

(förslag till kassör) endast står för val på ett år.  
 

Det beslutades att gå på valberedningens förslag att kassören skall ha 
extra arvode för jobbet som kassören gör istället för redovisningsbyrån.  
 

10. Bestämmande av antal: 
a) ledamöter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret. 

Det beslutades till 6 st. 
b) suppleanter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret. 
Det beslutades att NVG skall följa RFs kod där inga suppleanter ingår.  

c) ledamöter i valberedningen för det kommande verksamhetsåret.  
Det beslutades till 3 st.  

 
11. Val av: 

a) ordförande i styrelsen för en tid av ett år.  

Fredrik Wester valdes till ordförande. 
b) styrelseledamöter som väljs växelvis för en tid av två år.  

Följande beslut togs: 
1 år Ronny Ferm fyllnadsval 
1 år Malin Axelsson  

1 år Ulrika Lundberg  
2 år Thomas Andersson Hova  

 
1 år kvar i styrelsen har: 
Tomas Andersson Vedum 

Benny Johansson Munkedal. 
 

c) en av två revisorer som väljs växelvis med uppgift att granska 
verksamheten, räkenskaperna och förvaltning för en tid av två år. 
Anders Nilsson och Per Olof Jinnegård valdes på 1 år.  

 
e) två revisorssuppleanter för en tid av ett år.  

Kristina Uf och Hans Åke Sjökvist valdes.  
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f) ordförande i valberedningen för en tid av ett år.  

Det beslutades att ordförande ska väljas internt inom valberedningen.  
 

g) ledamöter i valberedningen för en tid av ett år. 
Martina Wennerberg, Evelina Josefsson & Lars Gunnar Ljungström valdes.  
 

12. Fråga om val av ombud och erforderligt antal suppleanter till SBTF:s 
förbundsmöte. 

hänsköts till styrelsen som inom sig utser representanter.  
 

13. Fråga om val av ombud och erforderligt antal suppleanter till DF-

mötena.  
Hänsköts till styrelsen som inom sig utser representanter.  

 
14.  Behandling av förslag till SDF:s verksamhetsplan. 

Verksamhetsplanen godkändes och lades till handlingarna. 

Styrelsen fick följande medskick: Styrelsen och valberedningen skall jobba 
för att teamen skall vara med interagerade med styrelsen igen, tex att en 

från styrelsen skall vara ledamot i resp. team.  
 

Ett annat medskick var att vi behöver träffas, på föreningsträffar, forum 
med mera för att lära känna varandra och känna oss som ett distrikt. Vi 
behöver också satsa på utbildning. Ett annat frågetecken var vad som 

händer med ungdomstouren/BD-touren om det måste bli lika i hela 
distriktet?   

Styrelsens budgetförslag godkändes med tilläggsbudgeten.  

Medskick till styrelsen var ett önskemål om en större budget till 
ungdomstouren/BD-touren.  

15.  Fastställande av årsavgift till SDF.  

Förslaget godkändes.  
 

16. Behandling av förslag (motioner) som lämnats in i den ordning som 

föreskrivs i 13§ i stadgarna. (För att se motionerna i sin helhet se 
årsmöteshandlingarna).  

 
a) Distriktets organisation (Varekils IF) 
Styrelsen lyfte ett tillägg där de menar att intentionen i motionen är bra 

men att det inte bör godkännas i år pga. att valberedningen då inte har 
fått rätt förutsättningar att jobba utifrån.  

 
Ett nytt förslag kom upp vilket var följande: Att avslå motionen men att ta 
med det i sitt fortsatta arbete för styrelse och valberedning inför nästa 

årsmöte. Tilläggsförslaget Godkändes. 
 

Informera föreningarna 
Förslag som kom upp var att inte fatta något beslut i frågan utan att 
styrelsen ska sköta informationen till föreningarna på ett omsorgsfullt sätt. 

Förslaget godkändes.   
 

Återuppta suppleanter.  
Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag att inte införa 
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suppleanter igen.  

 
Ändra stadgarna 

Beslut tas enligt styrelsens förslag med avslag till att ändra stadgarna 
kring geografisk uppdelning.   
 

B) betalning av årsavgifter (Varekils IF) 
Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen med ett medskick att sista 

förfallodag bör vara 31 maj för att följa SBTF.  
 
c) Domarsteg (Karlsborgs BTK) 

Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen och därmed skicka upp till den 
SBTFs årsmöte.  

 
d) Speldagar (Karlsborgs BTK) 
Årsmötet beslutade att avslå motionen och alla veckans dagar kan då 

fortsatt användas som speldagar.  
 

e) Spelklara spelare vid slutspel (Vedums AIS) 
Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen och den skickas därmed upp till 

SBTFs årsmöte.  
 
f) överdomare vid distriktstävlingar (Vedums AIS) 

Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen och den skickas därmed upp till 
SBTFs årsmöte. 

 
g) Höj gränsen för när överdomare behövs (Munkedals BTK) 

Årsmötet beslutade att gå på styrelsens förslag och avslå motionen.  

 

h) Höj maxgränsen för antal deltagare i distriktstävlingar 

(Munkedals BTK) 

Ett förslag framkom där maxgränsen skall tas bort helt. Årsmötet 

beslutade att tillstyrka motionen med det nya förslaget att inte ha någon 

maxgräns alls. Motionen skickas därmed upp till SBTFs årsmöte med 

tillägget.  

 

i) Anpassad regel för distriktslag ”spelklar” (Lidan BTK) 

Årsmötet valde att gå på styrelsens förslag och avslå motionen. 

 

j) Åldersklasser för damer vid VSM (Karlsborgs BTK) 

Årsmötet valde att tillstyrka motionen och den skickas därmed upp till 

SBTFs årsmöte.  

 

17.  Behandling av SDF-styrelsens förslag. (Fråga av ekonomisk 

natur får endast avgöras om den finns med på föredragningslistan 

till mötet).  

 

a) SBTFs reglementen ska publiceras senast 1 april 

Årsmötet valde att tillstyrka styrelsens förslag och förslaget skickas då upp 
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som en motion till SBTFs årsmöte.  

 

b) SBTFs reglemente ska ut på remiss till distrikten 

Årsmötet valde att tillstyrka styrelsens förslag och förslaget skickas då upp 

som en motion till SBTFs årsmöte. 

 

c) Serieavgifter: 

Årsmötet beslutade att godkänna förslaget enligt tilläggsbudgeten med 

oförändrad serieavgift och ett jubileumspris på ca 25 %.  

 

18. Stadgeändring för att följa SBTFs normalstadgar. 
Årsmötet beslutade att godkänna stadgeändringarna.  
 

19. Antagande av förbundets kungörelseorgan. 
Som kungörelseorgan antogs Nordvästra Götaland BTFs Hemsida. 

 
20. Avslutning 

 

Innan avslutningen startade uppkom ett förslag från årsmötet att utse Olle 

Carlsson Ed till hedersledamot, ett förslag som årsmötet godkände.  

 

Efter detta lämnade Jan över klubban till den nyvalda ordföranden Fredrik 

som tackade för förtroendet och avslutade årets årsmöte. 

 

 

Sekreterare    Ordförande 
 
__________________________  _________________________________ 
Karin Gill    Jan Andersson 

 

 

Justerare 
 
___________________________  _________________________________ 
Ingmar Gustafsson   Per Almgren 

 K
AC

G
, B

JA
, I

G
, P

ÅA
A 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k







 


 


Protokoll distriktsårsmöte nr 12 


Nordvästra Götalands Bordtennisförbund 
Måndagen den 24 februari 2025 kl 19.00 
Plats: Vara Folkhögskola, Vara och digitalt 


Närvarande föreningar:  


Thomas Yngve & Lars–Gunnar Ljungström Byttorps IF, Ann Front IFK Falköping 


BTK, Ingmar Gustafsson IFK Lidköping, Kristina UF & Fredrik Källström 
Karlsborgs BTK, Hans Lundmark Larvs FK, Anders Ersson Lidan BTK, Per- Olof 


Jinnegård, Anders Nilsson & Ulrika Lundberg Mariedals IK, Helen Andersson 
Munkedals BTK, Per Almgren Skagersviks BTK, Erland Josefsson Svanesunds GIF, 


Joel Kampf, Bo Kampf & Jan-Olof Sundh Ulricehamns IF, Stefan Svensson Vara 
SK, Jens Johansson & Monica J Erlandsson Varekils IF, Anders Josefsson, Erik 
Andersson & Hans Åke Sjökvist Vedums AIS. 


Närvarande från Nordvästra Götalands BTF: 


Ronny Ferm, Fredrik Wester, Thomas Andersson, Olle Carlsson, Evelina 
Josefsson, Benny Johansson, Sara Tengbom, Sverker Magnusson, Björn Axelsson 


& Karin Gill. 


SBTFs Representant  
Erik Kullingsjö 


Digitalt (utan rösträtt) 


Urban Andersson Istrums SK och Inga-Lena Gustafzon Varekils IF. 


 


1. Distriktsårsmötet öppnande 
Ronny Ferm hälsade alla välkomna till årets årsmöte. Han 


informerade om att styrelsen har gjort en tilläggsbudget och att orsaken 
till detta var att bokslutet visade ett större plusresultat än beräknat när 
budgeten lades och att styrelsens önskan är att pengarna ska användas i 


verksamheten.   
 


Ronny berättade om några punkter från gångna säsongen, exempelvis att 
styrelsen hade ambitioner men att de inte riktigt nått målen som var 
uppsatta. Han lyfte pingisboom som drabbat Sverige tack vare OS, som 


har gett en stor positiv förändring för föreningarna i distriktet med många 
nya spelare. Det finns dock utmaningar som ledarbrist och lokalfrågor. 


Största utmaningarna framöver blir att ta hand om alla dessa nya spelare 
och att intresset för idrotten ska fortsätta att växa.  


Ronny öppnade årsmötet med dessa ord! 
 







2. Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av 


röstlängd för mötet på grundval av den röstlängd som upprättats 
av SBTF. 


Röstlängden fastställdes enligt följande: 
Byttorps IF 6, IFK Falköping BTK 6, IFK Lidköping 6, Karlsborgs BTK 7, 
Larvs FK 3, Lidan BTK 4, Mariedals IK 7, Munkedals BTK 6, Skagersviks 


BTK 4, Svanesunds GIF 4, Ulricehamns IF 5, Varekils IF 3, Vedums AIS 5, 
Vara SK 3. Totalt antal röster, 69 stycken.  


 
3. Fastställande av föredragningslista för mötet. 


Föredragningslistan godkändes. 


 
4. Fråga om mötets behöriga utlysande.  


Informerades på hemsidan den 10 dec och utskick till föreningarna den 9 
dec. Mötets utlysande ansågs behörigt.  
 


5. Val av ordförande och sekreterare för mötet.  
Till ordförande på mötet valdes Jan Andersson och till sekreterare valdes 


Karin Gill. 
 


6. Val av två protokollsjusterare att justera protokollet samt två 
rösträknare. 
Till justerare valdes Per Almgren Skagersviks BTK och Ingmar Gustafsson 


IFK Lidköping. Till rösträknare valdes Jan Olof Sundh Ulricehamns UIF och 
Erland Josefsson Svanesunds GIF.   


 
7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse:  


a) SDF-styrelsens verksamhetsberättelse för tiden 1 januari - 31 december  


Rubriker läses upp, under rubriken Styrelsen fick styrelsen ett medskick 
att: komplettera listan över förtroendevalda eftersom den föregående 


styrelsen satt kvar även efter årsmötet 2024 fram till det extra årsmötet i 
maj.  
 


Under rubriken Team Event fick styrelsen som medskick att komplettera 
vilka som var närvarande vid kick-offen och julaktiviteten.  


 
Under rubriken Team Utveckling fick styrelsen som medskick att 
komplettera vilka ledare som hållit i lägren samt antal deltagare.  


 
Verksamhetsberättelsen ansågs därmed föredragen och godkändes med 


ovanstående kompletteringar.  
 
b) SDF-styrelsens förvaltningsberättelse för samma tid 


Beslut togs att lägga förvaltningsberättelsen till handlingarna med 
godkännande.  
  
c) SDF:s revisorers berättelse för samma tid  
Anders Nilsson, Mariedal läste upp revisionsberättelsen. 
Beslut togs att lägga revisionsberättelsen till handlingarna med 


godkännande. 







8. Beslut angående ansvarsfrihet för den avgående styrelsen för den 


tid revisionen omfattar.  
Ansvarsfrihet beviljades för styrelsen. 


 
9. Beslut kring arvoden: 


a) Styrelsens förslag kring arvoden 


Styrelsens förslag kring arvoden godkändes.  
Medskick till styrelsen blev att diskutera om det ska rapporteras tidigare 


för att få med det i bokslutet till den 31/12. Samt hur tidrapporter ska 
redovisas för att vara lätt och tillgängligt.  
 


Ett annat medskick var att valberedningens arbetsuppgifter behöver 
kompletteras, tex att närvara vid styrelsemöten.   


  
b) Valberedningens tillägg 
Arvode till kassör.  


Ett ytterligare förslag lyftes upp: att Redovisningsbyrån ska finnas kvar 
som back-up under ett år då det känns som en lite osäker lösning då Malin 


(förslag till kassör) endast står för val på ett år.  
 


Det beslutades att gå på valberedningens förslag att kassören skall ha 
extra arvode för jobbet som kassören gör istället för redovisningsbyrån.  
 


10. Bestämmande av antal: 
a) ledamöter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret. 


Det beslutades till 6 st. 
b) suppleanter i styrelsen för det kommande verksamhetsåret. 
Det beslutades att NVG skall följa RFs kod där inga suppleanter ingår.  


c) ledamöter i valberedningen för det kommande verksamhetsåret.  
Det beslutades till 3 st.  


 
11. Val av: 


a) ordförande i styrelsen för en tid av ett år.  


Fredrik Wester valdes till ordförande. 
b) styrelseledamöter som väljs växelvis för en tid av två år.  


Följande beslut togs: 
1 år Ronny Ferm fyllnadsval 
1 år Malin Axelsson  


1 år Ulrika Lundberg  
2 år Thomas Andersson Hova  


 
1 år kvar i styrelsen har: 
Tomas Andersson Vedum 


Benny Johansson Munkedal. 
 


c) en av två revisorer som väljs växelvis med uppgift att granska 
verksamheten, räkenskaperna och förvaltning för en tid av två år. 
Anders Nilsson och Per Olof Jinnegård valdes på 1 år.  


 
e) två revisorssuppleanter för en tid av ett år.  


Kristina Uf och Hans Åke Sjökvist valdes.  
 







f) ordförande i valberedningen för en tid av ett år.  


Det beslutades att ordförande ska väljas internt inom valberedningen.  
 


g) ledamöter i valberedningen för en tid av ett år. 
Martina Wennerberg, Evelina Josefsson & Lars Gunnar Ljungström valdes.  
 


12. Fråga om val av ombud och erforderligt antal suppleanter till SBTF:s 
förbundsmöte. 


hänsköts till styrelsen som inom sig utser representanter.  
 


13. Fråga om val av ombud och erforderligt antal suppleanter till DF-


mötena.  
Hänsköts till styrelsen som inom sig utser representanter.  


 
14.  Behandling av förslag till SDF:s verksamhetsplan. 


Verksamhetsplanen godkändes och lades till handlingarna. 


Styrelsen fick följande medskick: Styrelsen och valberedningen skall jobba 
för att teamen skall vara med interagerade med styrelsen igen, tex att en 


från styrelsen skall vara ledamot i resp. team.  
 


Ett annat medskick var att vi behöver träffas, på föreningsträffar, forum 
med mera för att lära känna varandra och känna oss som ett distrikt. Vi 
behöver också satsa på utbildning. Ett annat frågetecken var vad som 


händer med ungdomstouren/BD-touren om det måste bli lika i hela 
distriktet?   


Styrelsens budgetförslag godkändes med tilläggsbudgeten.  


Medskick till styrelsen var ett önskemål om en större budget till 
ungdomstouren/BD-touren.  


15.  Fastställande av årsavgift till SDF.  


Förslaget godkändes.  
 


16. Behandling av förslag (motioner) som lämnats in i den ordning som 


föreskrivs i 13§ i stadgarna. (För att se motionerna i sin helhet se 
årsmöteshandlingarna).  


 
a) Distriktets organisation (Varekils IF) 
Styrelsen lyfte ett tillägg där de menar att intentionen i motionen är bra 


men att det inte bör godkännas i år pga. att valberedningen då inte har 
fått rätt förutsättningar att jobba utifrån.  


 
Ett nytt förslag kom upp vilket var följande: Att avslå motionen men att ta 
med det i sitt fortsatta arbete för styrelse och valberedning inför nästa 


årsmöte. Tilläggsförslaget Godkändes. 
 


Informera föreningarna 
Förslag som kom upp var att inte fatta något beslut i frågan utan att 
styrelsen ska sköta informationen till föreningarna på ett omsorgsfullt sätt. 


Förslaget godkändes.   
 


Återuppta suppleanter.  
Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag att inte införa 







suppleanter igen.  


 
Ändra stadgarna 


Beslut tas enligt styrelsens förslag med avslag till att ändra stadgarna 
kring geografisk uppdelning.   
 


B) betalning av årsavgifter (Varekils IF) 
Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen med ett medskick att sista 


förfallodag bör vara 31 maj för att följa SBTF.  
 
c) Domarsteg (Karlsborgs BTK) 


Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen och därmed skicka upp till den 
SBTFs årsmöte.  


 
d) Speldagar (Karlsborgs BTK) 
Årsmötet beslutade att avslå motionen och alla veckans dagar kan då 


fortsatt användas som speldagar.  
 


e) Spelklara spelare vid slutspel (Vedums AIS) 
Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen och den skickas därmed upp till 


SBTFs årsmöte.  
 
f) överdomare vid distriktstävlingar (Vedums AIS) 


Årsmötet beslutade att tillstyrka motionen och den skickas därmed upp till 
SBTFs årsmöte. 


 
g) Höj gränsen för när överdomare behövs (Munkedals BTK) 


Årsmötet beslutade att gå på styrelsens förslag och avslå motionen.  


 


h) Höj maxgränsen för antal deltagare i distriktstävlingar 


(Munkedals BTK) 


Ett förslag framkom där maxgränsen skall tas bort helt. Årsmötet 


beslutade att tillstyrka motionen med det nya förslaget att inte ha någon 


maxgräns alls. Motionen skickas därmed upp till SBTFs årsmöte med 


tillägget.  


 


i) Anpassad regel för distriktslag ”spelklar” (Lidan BTK) 


Årsmötet valde att gå på styrelsens förslag och avslå motionen. 


 


j) Åldersklasser för damer vid VSM (Karlsborgs BTK) 


Årsmötet valde att tillstyrka motionen och den skickas därmed upp till 


SBTFs årsmöte.  


 


17.  Behandling av SDF-styrelsens förslag. (Fråga av ekonomisk 


natur får endast avgöras om den finns med på föredragningslistan 


till mötet).  


 


a) SBTFs reglementen ska publiceras senast 1 april 


Årsmötet valde att tillstyrka styrelsens förslag och förslaget skickas då upp 







som en motion till SBTFs årsmöte.  


 


b) SBTFs reglemente ska ut på remiss till distrikten 


Årsmötet valde att tillstyrka styrelsens förslag och förslaget skickas då upp 


som en motion till SBTFs årsmöte. 


 


c) Serieavgifter: 


Årsmötet beslutade att godkänna förslaget enligt tilläggsbudgeten med 


oförändrad serieavgift och ett jubileumspris på ca 25 %.  


 


18. Stadgeändring för att följa SBTFs normalstadgar. 
Årsmötet beslutade att godkänna stadgeändringarna.  
 


19. Antagande av förbundets kungörelseorgan. 
Som kungörelseorgan antogs Nordvästra Götaland BTFs Hemsida. 


 
20. Avslutning 


 


Innan avslutningen startade uppkom ett förslag från årsmötet att utse Olle 


Carlsson Ed till hedersledamot, ett förslag som årsmötet godkände.  


 


Efter detta lämnade Jan över klubban till den nyvalda ordföranden Fredrik 


som tackade för förtroendet och avslutade årets årsmöte. 


 


 


Sekreterare    Ordförande 
 
__________________________  _________________________________ 
Karin Gill    Jan Andersson 


 


 


Justerare 
 
___________________________  _________________________________ 
Ingmar Gustafsson   Per Almgren 
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